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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2013. március 27. napján meg-
tartott testületi ülésér ől. 

 
Jelen vannak: Radó Tibor polgármester 

  Anderkó Attila alpolgármester 
  Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő 
  Csábi Jánosné képviselő 
  Dénes László képviselő 
  Léka János képviselő 

 
Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter jegyző, Lehoczki Anna Szlovák Nemzeti-
ségi Önkormányzat elnöke, Ikládi Lajos Polgárőrség vezetője, Tószegi Gyula Erdei Ferenc Kö-
zösségi Színtér intézményvezetője. 
 
 
Radó Tibor polgármester– Köszöntök mindenkit a 2013. március 27-én, szerdán 17 órakor 
megtartott testületi ülésünkön. Megállapítom, hogy a képviselőtestület 3 fő hiányzóval határo-
zatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom Léka János és Dénes László képviselőket. Vál-
laljátok? 

Léka János képviselő- Igen. 

Dénes László képviselő- Igen. 

Radó Tibor polgármester- Köszönöm. Aki egyetért, hogy a jegyzőkönyv hitelesítő Léka János 
és Dénes László legyen, kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 

64/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesőnek Dé-
nes László és Léka János képviselőket jelölte ki. 

 
 

Radó Tibor polgármester– A kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontoknál annyi változta-
tást szeretnék kérni, hogy pár szót említsünk az esetleges falunapról az ülés legelején. Az 
egyebekben szeretném, ha beszélnénk a lakásbérleti szerződések hosszabbításáról, garázs-
bérletekről, egy üzleti ajánlatról és bérszántás lehetőségéről. Van esetleg valakinek az egyebek 
között javaslata? Ha nincs, még annyi kiegészítésem lenne, hogy az eredeti első napirendi pont 
-Diákönkormányzat kérelme- előre lett írva, mert úgy volt, hogy jön a Morauvszki Gábor. Ő 
nincs itt, de ettől függetlenül beszélhetünk pár szót az írásban beadott kérelemről. Ez megint 
írásban kiosztásra került, de volt már testület előtt. További kérés, javaslat a napirendi pontok-
kal kapcsolatban? 

Léka János képviselő- Nekem annyi lenne, hogy felesleges tárgyalni. Semmilyen civil szervezet 
támogatása nem volt a költségvetésbe betervezve. 

Radó Tibor polgármester- Egy írásos kérelem, nem hagyhatom ki. 

Léka János képviselő- Beszéltük már, nincs. 

Radó Tibor polgármester- Ezt majd megbeszéljük a napirendi pont alatt, előtte meg kellene 
szavazni a napirendi pontokat, ha lehet. 

Léka János képviselő- Jó. 
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Radó Tibor polgármester- Ha nincs további kiegészítés, kérem a testületet, hogy fogadja el a 
kiegészítésekkel a napirendi pontokat. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Napirend elfogadása 

65/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az alábbi-
ak szerint fogadta el: 

1. Falunap. 

2. Diákönkormányzat kérelme. 

3. Tájékoztatás pályázatainkról. 

4. Térítési díjak meghatározása. 

� Szociális étkeztetés. 

� Nappali ellátás. 

� Házi segítségnyújtás. 

� Díjfizetési kategóriák felülvizsgálata. 

5. A polgármester tájékoztatója a két ülés között eltelt időszakról.  

6. Támogatási kérelem a Pitvarosi Polgárőr Szervezet részéről. 

7. Tájékoztatás pályázatainkról. 

8. Confidant Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. ajánlata konyhai szolgáltatásokra. 

9. Közbeszerzési terv 2013. évre. 

10. Az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat működtetésére vonatkozó 
társulási megállapodás megkötése. 

11. Egyebek 

� Beszámoló a lejár határidejű határozatokról 

� Zongora értékesítése 

� Adótartozások behajtásáról 

� Lakásbérleti szerződések hosszabbítása és garázsbérlet 

� Makó Anno kiadvány beszerzéséről 

� Üzleti ajánlat 

� Bérszántás lehetősége 

� Tájékoztatás pályázatainkról 

 
 

1. Napirendi pont: Falunap.  

Radó Tibor polgármester- Ezt a napirendi pontot azért hoztam be, hogy döntsünk arról, hogy 
2013-ban próbálunk e valamit tenni falunap szintjén. Próbáljunk egy kisebb rendezvényt létre-
hozni vagy egyáltalán semmit ne csináljunk. 

Tószegi Gyula Erdei Ferenc Közösségi Színtér intézményvezetője- Mondjátok, hogy pályázat. 
Az igazság az, hogy konkrétan nincs kiírva pályázat idén. Mi írtunk pályázatot, melynél hagyo-
mányőrző fesztiválra lehetett pályázni. Ennek, hogy mikor lesz eredménye nem tudjuk, már de-
cemberben beadtuk, még nem tudunk semmit. Pénz, hogy mikor lesz belőle nem tudjuk, így ezt 
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a pályázat részt én kihagynám. Kérdés a helyszín. A pálya fel lesz újítva, az mennyire bírná a 
strapát? Meg lehetne máshol is csinálni. A Művelődési Ház udvarán terveztünk egy hátsó szín-
padot. Ezt nem hiszem, hogy kész lesz az idén, de mobil színpaddal meg lehetne oldani. Tudok 
Tótkomlósról szétszedhető-összerakható színpadot szerezni, ha kell, így ott is meg lehetne ol-
dani a falunapot. A fellépők az mind pénz kérdése. Magam sem tudom, hogy mi hogy fogunk 
állni akkor pénzzel. Vannak köztes pályázataink, pénzlehívások, így bizonytalanabb a helyze-
tünk. Mindenképpen, ha csinálunk valamit, pénz kell hozzá. 

Radó Tibor polgármester- Én javaslom a képviselőtestületnek, hogy ne vessük el a falunap kér-
dését végleg. Gondolkozási szinten legyen meg és ha lehetőségünk lesz, csináljuk meg. Pén-
zünk nincs, de lehetőségek még vannak. Pénzügyi oldal, ha civil szervezeten keresztül biztosít-
va lenne, akkor az önkormányzat az egyéb feltételeket biztosítani tudná. Például munkaerőt 
tudunk biztosítani, lehet, hogy alapanyagot is. Az én javaslatom, hogy a képviselőtestület hoz-
zájárul a 2013. évi falunap megszervezéséhez, hozzá meglévő anyagok felhasználásával és 
munkaerő biztosításával hozzájárul, de anyagi forrásokat későbbiekben határoz meg. 

(Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő megérkezett.) 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Nagyjából tudom, hogy miről van szó és szeretném fel-
ajánlani az iskola részéről, ha bármi nemű műsorra, ha van igény, akkor nagyon szívesen ren-
delkezésre állunk. Annyi kérésem lenne, hogy időbe tudjunk róla. Készülünk, de ha nem is lesz, 
időbe szóljatok és le tudjuk mondani. Én ennyit kérnék, ne júliusban szóljatok. 

Radó Tibor polgármester- Az önkormányzat nevében köszönöm a felajánlást. 

Lehoczki Anna Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnöke- Mi is támogatjuk a falunapot to-
vábbra is. A hagyományőrző csoportunk is fel szokott lépni. Most is készülnek egy új műsorral. 

Radó Tibor polgármester- Köszönöm szépen a Nemzetiségi Önkormányzatnak. 

Léka János képviselő- Mikor lenne a falunap? 

Tószegi Gyula Erdei Ferenc Közösségi Színtér intézményvezetője- Ahogy mindig is szokott 
lenni, augusztus 11 körül.  

Léka János képviselő- 10-11. vagy 17-18.? 

Radó Tibor polgármester- Augusztus 15. napjához közelebb lévő hétvégén, mivel a Mária napi 
búcsúhoz kötődik. 

Tószegi Gyula Erdei Ferenc Közösségi Színtér intézményvezetője- Tavaly késtünk vele, mert 
úgy volt, hogy ti sem szerveztek semmit, mi sem, mert nem álltunk úgy anyagilag. Végül aztán 
segítséggel sikerült szervezni, de csúszással volt falunap. 

Léka János képviselő- Erről jó, hogy beszélünk. 

Dénes László képviselő- Nem lettek kiírva LEADER pályázatok. Holnap lesz LEADER ülés, fel 
fogom vetni, hogy gyorsan valami pályázatot nem -e lehetne kiírni, vagy egy kis pénzhez nem -
e tudnánk jutni. 

Radó Tibor polgármester- Köszönöm szépen, nagyon jól hangzik. Köszönöm, hogy ezt a tele-
pülés érdekében felveted. Javaslom, hogy próbáljuk meg eldönteni, melyik helyszínen lenne 
megtartva a falunap, ha mégiscsak lesz. Vagy egyik, vagy másik. 

Dénes László képviselő- A pálya felújítás alatt lesz. Az a sportcipőt fogja bírni, de arra magas 
sarkúval nem igazán lehet majd rámenni szerintem. 

Léka János képviselő- Én kérdeztem a kivitelezőt, hogy mi lesz, ha valaki dohányzik, vagy ma-
gas sarkúval rámegy. Azt mondta Gyuri, hogy olyan szőnyeg lesz az, hogy ezek nem ártanak 
neki. Ezt meg kell kérdezni, ő a szakember. Egyébként jó dolog, hogy lesz falunap. Ez köszönet 
Gyusziéknak. Az is lehet, hogy a következő testület fogja tudni támogatni a falunapot anyagiak-
kal is.  
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Radó Tibor polgármester- Én a javaslatomat továbbra is fenntartom. Valakinek más javaslata? 
Amennyiben nincs, kérem a képviselőtestület, amennyiben támogatja, szavazzon. Köszönöm 
szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

Tárgy:  Falunap megszervezése 

66/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete törekszik arra, hogy 2013 
őszén is megrendezésre kerülhessen Pitvaroson a falunap. Ennek érdekében folyama-
tosan egyeztet a Provita Segítő Szolgálattal és a Nemzetiségi Önkormányzattal, továb-
bá felkéri a polgármestert, hogy a pénzeszközök biztosítása érdekében folyamatosan 
kísérje figyelemmel az e tárgyban megjelenő pályázatokat, s arról a képviselőtestületet 
tájékoztassa. 

Felelős:  polgármester 
Határid ő: azonnal és folyamatos 

 
 
2. Napirendi pont: Diákönkormányzat kérelme.  

Radó Tibor polgármester- Én közben Gábor a segítségedet kérném. 

Moravszki Gábor- Írásos beadványt adtunk be. Sok kellemetlenség volt, mert mindig apróbb 
tételeket jöttem kérni. Most ez, hogy ne legyen így, egy összegben kérünk támogatást. Benne 
van minden rendezvény, ami szokott lenni és hozzá az önkormányzattól szoktunk támogatást 
kérni. Eddig mindig maximálisan megkaptuk a támogatást. A tavalyi évben először szerveztük 
meg a mikrotérségi gyereknapot. A mikrotérség magába foglalja a környékbeli településeket: 
Nagyért, Ambrózfalvát, Csanádalbertit és Pitvarost. Tavaly különböző okok miatt kaptam az 
Ambrózfalvi polgármester Úrtól egy levelet, hogy jó ötlet a kezdeményezés, de sajnos ők nem 
tudják támogatni. Meglepően a mostani testület támogatja a Diákönkormányzatot. 
Csanádalberti is támogatja, ők már döntöttek is, Nagyérrel egyenlőre csak szóbeli megállapo-
dás van, de ők is támogatják. Én nem szeretnék egy polgármesterrel sem veszekedni, hogy itt 
lesz megtartva a gyereknap. Pitvarosi a legtöbb gyerek, itt van az iskola. Bárki mondhatja, hogy 
milyen jogon van itt megtartva a gyereknap az ő támogatásukkal, ha a helyi önkormányzat nem 
támogatja kicsit se. A beadványban az összes program le van írva. A gyereknap viszi el a leg-
többet. Nem titok, tavaly 200-250.000 Forintba került a gyereknap. Az idén nem terveztünk eny-
nyit, mert lehet, hogy nem lesz annyi bevétel meg vannak olyan eszközök, amit már nem kell 
megvennünk, például az elektromos qvadok. Gyereknapról szólnék még pár szót, ha lehet. A 
pálya átépítése miatt új helyet kell keresnünk. Az óvodánál az udvarra szükségünk lenne, de 
sikerült megállapodni Brigivel, tehát ez nem probléma. Másik helyszín lesz a játszótér és har-
madik a Panyor-telek. Ebbe a vonalba lenne a gyereknap megtartva. A Polgárőrség segítségét 
szeretnénk idén is kérni úgy, mint tavaly. A nap első fele az óvodásoké lesz, a délután pedig az 
iskolásoké és még hozzá teszem az óvodásokat is. Tavaly volt olyan ovis, akit délben anyukája 
hazavitt, de délután újra visszahozta. Tavaly a könyvtár részéről volt egy programunk Gyuszi 
segítségével. Idén is megpróbáltuk, de Gyuszi sem tud sok mindent tenni, a könyvtár részéről is 
változás, átalakulás van. Erre van egy másik verzió, hogy Makóról kihívnánk a Haramia együt-
test. Többször voltak már itt Pitvaroson.  

(Csábi Jánosné képviselő megérkezett.) 

Moravszki Gábor- A játszótéren lenne megint ugráló vár, Bodzsár Pista bácsival lenne sétako-
csikázás, amit nagyon szeretnek az óvodások. Az elektromos qvadokat és a fajátékokat egész 
nap lehet majd használni. Ez lesz egész délelőtt. Megint lesz rajzpályázat, ennek címe: A bo-
hóc. Utána ebéd lenne, meg az iskolásoknak is véget érne a tanítás. Közben a Panyorék telkén 
lenne felállítva egy hatalmas jurta. Bökényből jön egy hagyományőrző egyesület: a Bökény né-
pe. Régi honfoglalás korabeli ruhákba lesznek beöltözve az egyesület tagjai, megismertetik a 
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gyerekekkel az akkori kultúrákat és ez után lesz még harci jelenet is. Ha ez valakit mégsem ér-
dekelne, akkor lehet közben íjászkodni is. Délután lenne a nagyoknak élő csocsó. Ugyanúgy 
lenne a nagyoknak is minden, mint a kicsiknek. A nap végén lenne egy gyereknapi buli. El is 
felejtettem, hogy Makóról jönnének ki civil ruhás rendőrök. Ujjlenyomatokat lehet készíteni, be 
lehet ülni majd az autókba is. Azt is elfelejtettem mondani, hogy vannak már különböző felaján-
lások, köztük a Plébánia, civil szervezetek és a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat is. A Plé-
bániával nagyon jó az utóbbi időben a kapcsolatunk, ők egész nap palacsintát fognak sütni az 
óvoda udvarán. Én remélem, hogy az önkormányzat is maximálisan tudná ezt támogatni. Ha 
esetleg nem, akkor is köszönöm az eddigi segítséget és a pozitív hozzáállást.  

Radó Tibor polgármester- Köszönöm szépen a tájékoztatást és, hogy külön kitértél az eddigi 
támogatókra. Nagyon összeszedettek a programok idén is és szeretném, ha a képviselőtestület 
támogatná a gyereknapot. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Az elején Léka Jani azt mondta, hogy civil szervezeteket nem támo-
gatott a testület, akkor ezt se lenne ildomos. Minden pénz be van osztva, de pici pénzből össze 
lehetne rakni. Mondhatja azt a testület, hogy 6 heti piacbevételt odatehet és akkor meg is van a 
pénz.  

Moravszki Gábor- Azt tudni kell, hogy mi nem civil szervezet vagyunk. Nem vagyunk bejelentve. 
Mi csak egy iskolai szervezet vagyunk. Ezért gyűjtünk Pet palackokat, hogy legyen ilyen ren-
dezvényekre pénzünk. Szervezünk jótékonysági hangversenyt, az ebből bejövő pénzt is a ren-
dezvényekre fordítjuk.  

Léka János képviselő- Én annyit szeretnék mondani, mert Gábor nem volt itt az elején. A költ-
ségvetésbe semmi anyagi forrásunk nincs. Most esedékes lehet a falunap is. Ezt fizetni kell, 
vagy 2 millió Forinttal meg fogja toldani az éves mínusz költségvetésünket. A piacról bejövő 
pénznek is megvan a helye. Mindig csak egy kicsit, kicsit kellene adnunk, oda fogunk jutni, hogy 
lesz 25 millió Forint hiányunk. Én nem adom a nevem hozzá, a következő testület döntsön majd 
erről. Javaslom, ha pénzről kellene szavazni, akkor név szerint szavazzunk mindig. 

Radó Tibor polgármester- Milyen 2 millió Forintról beszélsz? 

Léka János képviselő- Ha minden hónapban odaadunk 200.000 Forintot, 10 hónap alatt 2 millió 
Forintnál fogunk tartani. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Múltkor már megkérdeztem, hogy honnan tudjuk oda-
rakni a pénzt a Polgárőrségnek. Ezt most is megkérdezem. Értem jegyző urat is és Janit is. Hi-
ányunk van, nincs pénzünk. Nem tudtuk a költségvetésbe beépíteni a Diákönkormányzat támo-
gatását, amit már decemberben megkaptunk. Meg kell jelölni, hogy honnan tudunk utalni. 

Tószegi Gyula Erdei Ferenc Közösségi Színtér intézményvezetője- Mondtad, hogy minden te-
lepülés támogat idén. Tavaly is kaptatok támogatást a szomszédos településektől? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Igen. 

Tószegi Gyula Erdei Ferenc Közösségi Színtér intézményvezetője- Ezt nem tudtam. Nem kell 
nektek dönteni erről. Mi minden évben beleszálltunk a gyereknapba. Azt mondom akkor, hogy 
mi azt a pénzt odatesszük. 50.000 Forintról van szó, ha jól hallottam. 

Moravszki Gábor- Igen. 

Radó Tibor polgármester- Köszönöm szépen a felajánlást. Erről szavazni kell? 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Nem, csak annyi, hogy a testület tudomásul veszi az Erdei Ferenc 
Közösségi Színtér felajánlását.  

Tószegi Gyula Erdei Ferenc Közösségi Színtér intézményvezetője- Legyen a Művelődési Ház, 
mert az önkormányzati tulajdonú intézmény, és akkor így nem lehet baj, hogy az önkormányzat 
nem támogatja a gyereknapot. Amúgy is kulturális intézmény, akkor mi támogatjuk a gyerekna-
pot. 

Moravszki Gábor- Köszönöm szépen, a többit meg megbeszéljük. 
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Radó Tibor polgármester- Az önkormányzat a valóságnak megfelelően csak azt mondhatja, 
hogy a Provita Segítő Szolgálattal kötött feladat ellátási megállapodás keretében a Művelődési 
Házra fordított költségvetési pénzeszközről kerül támogatásra a gyermeknap. A testület ezt tu-
domásul veszi. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

Tárgy:  Diákönkormányzat kérelmének támogatása 

67/2013. (III.27.)  
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Provita Segítő Szolgálattal 
kötött feladat ellátási szerződése alapján 2013. évben is költségvetési támogatást nyújt 
a feladatellátónak. Az önkormányzat tudomásul veszi, hogy a Provita Segítő Szolgálat 
a pitvarosi Diákönkormányzat 50.000 Forintos támogatási kérelmét a feladatellátásra 
átvett pénzeszközből kifizeti a gyermeknap és egyéb gyermekeknek szóló rendezvé-
nyek lebonyolítására. 

Felelős:  polgármester 
Értesül:  Diákönkormányzat 

 Provita Segítő Szolgálat 
 
 
3. Napirendi pont: Tájékoztatás pályázatainkról.  

Radó Tibor polgármester- Két képviselő jelezte, hogy hat óra előtt el kell mennie, ezért javas-
lom, hogy ezt vegyük előre. Van egy TÁMOP-os pályázati lehetőség, melyre felhívták nekem és 
az intézmény figyelmét. Van egy 100%-os támogatottságú pályázat, minimum 10 millió Forintos 
pályázati pénzről van szó. Iskolák közötti együttműködésről szól, két rész van, egy „A” és egy 
„B”rész. A „B” rész EU-s tagállamokon belül működő iskolákkal történő kapcsolattartás-
ról,rendezvények szervezéséről szól. Gútával van együttműködési megállapodásunk, ezt igaz 
frissíteni kell, de akár ilyen irányba is mehetünk, ha kell. 100%-os a pályázat, csak ezt valakinek 
meg kell írnia. Wágner Tamás olyan ajánlatot tett, hogy 5%+áfa, tehát bruttó 5% sikerdíjért cse-
rébe vállalja a pályázat megírását. Tegnap beszéltem Debrey Attilával, ő monda, hogy hamaro-
san nekik is lesz pályázatírójuk, rajtuk keresztül is le lehetne ezt bonyolítani. Kérdezném, hogy 
gondolkozzunk ezen vagy ne? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Nagyon szeretném, ha lennének ilyen kapcsolataink, de 
jelenleg az átalakulásunk jobban foglalkoztat. Nem tudom, hogy pontosan mit tartalmaz a pá-
lyázat, milyen plusz terheket róna ez ránk. Azt érzem, hogy nekem nem volna energiám, hogy 
ebben teljesen részt tudjak venni. 

Dénes László képviselő- Nincsen semmi baj, ha te mondod ezt, aki ebben érintett, hogy nem 
támogatod, akkor… 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Ha megírják a pályázatot, én maximálisan támogatnám. 
Nem tudom, mit lehet megvalósítani a pályázatban és nem akarok belemenni, amíg ezt nem 
tudom, még ha 100%-os támogatottságú is. Még nincs kialakulva teljesen semmi, nem tudom 
meddig léphetek, meddig van jogom. 

Radó Tibor polgármester- Ezt azért hoztam be a testület elé, mert már többször is megkaptam, 
hogy iskola ellenes vagyok. Én úgy érzem, hogy eddig, ami az iskolának segíthetett a testület 
elé hoztam. Próbáltuk megcsinálni és végrehajtani. Szakmailag nem tudom véleményezni, 
megértem az álláspontodat. 

Léka János képviselő- Már megint 10-17 millió Forinttól van támogatás. Ha az 5%+áfát vesszük 
figyelembe több mint 600.000 Forint kiesik. Én ezt mondom. Nehogy háttérbe kerüljön az in-
tézmény a pályázat miatt, hogy kötelező lesz csinálnia dolgokat, mert a pályázat előírja. Az jár 
jól, aki ezt megírja. Óvatosan kell lépni. Ne legyen elvetve, majd ha lesz rá pénz, meg kell csi-
nálni. Szerintem lépjünk túl rajta, mert nincs értelme. 
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Csábi Jánosné képviselő- A tartalmát nem láttam a pályázatnak. Sok szép kiírás van, de sok 
munka áll mögötte. Nem látom benne, hogy milyen kötelezettségekkel jár a pályázat. Ahogy én 
olvastam Wágner Tamásnak is van kételye, hogy kivel írhat alá szerződést. Nincs kialakulva a 
rendszer. 

Radó Tibor polgármester- Az is lehet egy irány, hogy felhatalmaztok, hogy menjek be a KLIK-
hez és próbáljam meg elérni, hogy az intézményfenntartó saját költségvetése terhére, saját ha-
táskörében nyújtsa be a pályázatot. 

Csábi Jánosné képviselő- A sikerdíjat ki kell fizetni. Azt valakinek ki kell fizetni. 

Radó Tibor polgármester- Ez így van, de ha KLIK felvállalná, akkor a sikerdíjért is ő felel. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Óvatosan kell bánni a pénzzel. 

Csábi Jánosné képviselő- Valójában lehet tárgyalni. Meg lehet kérdezni, hogy mi az álláspont-
juk, mert ebben ők döntenek. 

Tószegi Gyula Erdei Ferenc Közösségi Színtér intézményvezetője- Két lehetőség van. Egyik, 
hogy a KLIK nyújtja be, másik, hogy az önkormányzat. Így is van beleszólása a KLIK-nek, lehet 
vele kötni együttműködési megállapodást is. Másik, hogy általában TÁMOP-os pályázatoknál 
lehet előkészítésre is igényelni pénzt. Lehet a pályázat folyamán bérre és projektmenedzserre 
is kérni pénzt. 

Csábi Jánosné képviselő- Ugyanúgy fent kell tartani szerintem 5 évig. 

Léka János képviselő- Egy gondom van, ha fizetni kell, nincs miből. Beszélgetni lehet róla, ha 
nem kell fizetni, támogatjuk; de ha fizetni kell, ne támogassuk. 

Radó Tibor polgármester- Pénz valóban nincs, ezt mondom én is mindig. Ha valaki azt mondja, 
hogy iskola ellenes vagyok, akkor ne legyen már az, hogy ez most miattam úszott el. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- A határozati javaslattal egyetértek. Én nem azt mond-
tam, hogy iskola ellenes vagy. A múltkori pályázatot is meg lehetett volna csinálni az iskolára. 
Nem egy pályázatot lehetett beadni, hanem többet. 

Radó Tibor polgármester- Nem mondtam nevet, pontosan ezért. Ha már visszatértünk a múltko-
ri napelemes pályázathoz. Az egyik, hogy negyed akkora pályázatot adhattunk volna be oda. 
Másik, hogy a tetőszerkezet statikailag nem felel meg, ezt múltkor is elmondtam. Technikai 
akadályok vannak. Az alsó tagozatos iskolánál meg a déli oldal már tele van. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Felső tagozatos iskolára gondoltam. Olyan emberrel be-
széltem, aki öt pályázatot nyújtott be egyszerre. Ő azt mondta, hogy megvalósítható lett volna.  

Dénes László képviselő- A személyeskedésnek nincs sok értelme. 

(Dénes László képviselő kiment.) 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Bocsánatot kérek akkor én el is mennék, hogy ne legyen 
tovább probléma. 

(Bertáné Kecskeméti Katalin és Csábi Jánosné képviselő elment.) 

Radó Tibor polgármester- Megvárjuk még Lacit, hogy határozatképesek legyünk. Csak az a 
gond egy ilyen pályázatnál, hogy a mostanit is egyedül írtam meg munkaidőn kívül leginkább. 
Hétvégén, szabadidőmben megírtam. Behozok egy alternatívát, akkor ez miért rossz? Megte-
hetné ezt más is, más is végezhetne kalkulációt, hozhatna be javaslatot. Hozhat be bárki ener-
getikai előkalkulációt, ami ingyen van. Ha más is hozott volna be, lehetett volna több közül dön-
teni. Nincs időm többre sajnos.  

Léka János képviselő- Annyit szeretnék mondani, hogy egy polgármesteri tisztség az nem idő-
höz van kötve és nem munkaidőhöz. Másik, honnan tudod te, hogy az iskolánál a tető statikai 
bírása milyen? 

(Dénes László képviselő visszajött.) 
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Radó Tibor polgármester- Tudom, mert statikus mondta. Szakértő, szakember, akinek ebből 
van 20 éve jövedelme. Elhangzott egy javaslat a pályázattal kapcsolatban, hogy tájékoztassuk 
a Klebersberg Intézményfenntartó Központot a lehetőségről és felkérjük, hogy nyújtsa be. 

Léka János képviselő- Ingyen és bérmentve. 

Radó Tibor polgármester- Aki ezzel a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 3 igen és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

Tárgy:  Klebersberg Intézményfenntartó Központ tájékoztatása pályázati lehetőségről 

68/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a polgármesteren keresztül 
felkéri a Klebersberg Intézményfenntartó Központ Makói Tankerület vezetőjét, hogy a 
pitvarosi iskolára vonatkozó aktuális TÁMOP pályázati kiírást szíveskedjék tanulmá-
nyozni, s amennyiben a pályázati célt megvalósíthatónak találja úgy, szíveskedjék in-
tézkedni a pályázat mihamarabbi benyújtása érdekében. 

Felelős:  a felkérésért a polgármester 
Határid ő: azonnal 
Értesül:  KLIK Makói Tankerület igazgatója 

 
 
4. Napirendi pont: Térítési díjak meghatározása. (S zociális étkeztetés, Nappali ellá-
tás, Házi segítségnyújtás, Díjfizetési kategóriák f elülvizsgálata.)  

Radó Tibor polgármester- Előterjesztésben az anyag írásban kiküldésre került. A javasolt díjak 
az eddigi, 2012. évi díjakkal megegyezően van feltüntetve. Ettől függetlenül eltérni lehet, ha 
gondoljátok. Aki egyetért a térítési díjakkal, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

Tárgy:  Szociális Alapszolgáltatás intézményi térítési díjai 

69/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a szociális alapszolgáltatás 
Pitvarosi telephelyén 2013. április 1-jei hatállyal az újabb rendelkezésig az alábbi in-
tézményi térítési díjakat határozza meg: 

- étkeztetés: - ebéd saját elvitellel és helyben fogyasztással 420 Ft/adag 
  - ebéd kiszállítással 500 Ft/adag 

- házi segítségnyújtás, gondozási óradíj     0 Ft/óra 
- nappali ellátás     0 Ft/nap 

A képviselőtestület a határozatát az Szt. 115. §. (10) bekezdésében foglaltakra figye-
lemmel hozta meg. 

A fenn meghatározott árak az ÁFÁ-t nem tartalmazzák, a gondozási óradíj ÁFA men-
tes. 

Határid ő: 2013. április 1. 
Felelős:  Radó Tibor polgármester 
A határozatról értesülnek:  
1./ Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Csanádpalota 
2./ Csanádpalota Város Jegyzője 

 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Ezen belül lenne még az iskolai térítési díjak felülvizsgálata. Ehhez a 
gyermekvédelmi rendeletet kell módosítani, mert a rendelet mellékletét képezi. A konyha javas-
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lata, hogy ne legyen emelés, ne változzanak az árak, mert kijönnek a normatívából, elég a pén-
zük szerencsére. 

Radó Tibor polgármester- Az alkalmazottak felé megszabott ebéd árát ne emeljük esetleg a 
teljes napközi díjáig? Láttok ebbe rációt? 

Dénes László képviselő- A konyha szerint maradhatnak a díjak, szerintem, ne változzanak. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 

6/2013. (III.27.) számú önkormányzati rendelete 

a gyermekvédelem helyi szabályozásáról szóló 10/200 6. (IV.04.) önkormányzati rendelet 
módosításáról. 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
 
5. Napirendi pont: A polgármester tájékoztatója a k ét ülés között eltelt id őszakról.  

Radó Tibor polgármester- Az anyag írásban kiküldésre került. Kérdés, észrevétel, javaslat ezzel 
kapcsolatban? Amennyiben nincs, aki elfogadja a tájékoztatót, kérem, szavazzon. Köszönöm 
szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Polgármester tájékoztatója 

70/2013. (III.27.)  
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a polgármester tájékoztatóját 
a két ülés között eltelt időszakról a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal elfogadta. 

 
 
6. Napirendi pont: Támogatási kérelem a Pitvarosi P olgár őr Szervezet részér ől. 

Radó Tibor polgármester- A kérelem szintén írásban kiküldésre került. Kérdés, észrevétel ezzel 
kapcsolatban? 

Léka János képviselő- Ez az, amit elmondtam az előbb. Majd a következő testület dönt a Pol-
gárőrség támogatásáról. 

Dénes László képviselő- Ha azt nézed, havi egy tankolás. 

Léka János képviselő- Tankolás. Nyomon követhetetlen, hogy ki viszi az autót, merre viszi. Kér-
jétek készpénzbe és akkor tudtok tankolni. Költségvetésbe nem volt tervezve, a következő tes-
tület biztos tud nektek adni valamit. 

Ikládi Lajos Polgárőrség vezetője- Döntöttetek, hogy benzinre adtok pénzt, de én is jobbnak 
tartom, ha pénzt adtok, és akkor számlával tudjuk igazolni, hogy mennyit tankoltunk. 

Radó Tibor polgármester- A kérelemben is úgy van írva, hogy benzin vagy készpénz formájá-
ban. Az elsődleges kérdés akkor is az, hogy támogatjuk e a Polgárőrséget? Mondjuk, ezt hár-
man nem tudjuk megszavazni. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Ha azt nézed, költségvetést érinti. 

Dénes László képviselő- Kell a négy szavazat. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Kell. 

Radó Tibor polgármester- Kérdezem a képviselőtestületet, hogy a beadott írásos kérelmet, aki 
támogatja, szavazzon. Ha nem lesz döntés, akkor a választás után a Polgárőrség újra nyújtsa 
be a kérelmét. 
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A képviselőtestület 3 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Polgárőrség támogatási kérelme 

71/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Pitvarosi Polgárőrség anyagi 
támogatására irányuló kérelmét 3 igen és nem szavazattal elviekben támogatta, azon-
ban a költségvetési rendelet módosításához minősített többség szükséges, így a le-
adott igen szavazatok száma a rendeletmódosításhoz nem elegendő. Felkéri a testület 
a Polgárőrség vezetőjét, hogy az időközi választást követően a kérelmet ismételten 
nyújtsa be az új képviselőtestületnek. 

Értesül:  Polgárőrség vezetője 

 

Anderkó Attila képviselő- Annyit még szeretnék hozzátenni, végül is igazad van Jani, a Polgár-
őrség is egy civil szervezet. 

Léka János képviselő- Akkor kellett volna gondolkodni. 

Anderkó Attila képviselő- Világos. Igazad van, de viszont… 

Léka János képviselő- Fáj a szívem nekem is, hogy ezt kell mondanom. 

Ikládi Lajos Polgárőrség vezetője- Azért nem mindegy, hogy a lakosság, hogy van figyelve. 

Léka János képviselő- Tudom. 

Anderkó Attila képviselő- Civil szervezet, de nem csak egy réteget képvisel, hanem minden ré-
teget. Bármikor lehet rájuk számítani. 

 
 
7. Napirendi pont: Tájékoztatás pályázatainkról.  

Radó Tibor polgármester- Erről már beszéltünk az ülés elején. Írásban is kiküldésre került. Ez-
zel kapcsolatban, kérdés, észrevétel? 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Pályázatokról szóló tájékoztató elfogadása 

72/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a pályázatokról szóló tájékoz-
tatót elfogadta. 

 
 
8. Napirendi pont: Confidant Kereskedelmi és Szolgá ltató Kft. ajánlata konyhai 
szolgáltatásokra.  

Radó Tibor polgármester- A konyhavezető tájékoztatott, hogy a jelenlegi program nem tökéle-
tes. Le is írtam előterjesztésben, hogy nagyjából miről is van szó. Van, ami nem átlátható? Kér-
dés, észrevétel? A szerződés 5 évre szól, teljes körű szolgáltatást biztosít. Kötelező lesz má-
jusban a HACCP vizsgálat és két dolgozó higiéniai oktatása. Ez arra jó, hogy nem nekünk kell 
ezeket észben tartani, hanem ők figyelik és intézik el ezeket a dolgokat. Szolgáltatás kezelő 
tulajdonképpen. Kérdés, észrevétel továbbra sincs? Aki támogatja ezt, kérem, szavazzon. Kö-
szönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Confidant Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel szerződéskötés 
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73/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete komplex szerződést köt 2013. 
évben a Confidant Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. –vel 5 éves időtartamra a pitvarosi 
főzőkonyha az élelmiszerbiztonsággal, munkavédelemmel és tűzvédelemmel kapcsola-
tos dokumentációk elkészítésére, karbantartására, valamint oktatások és felülvizsgá-
latok megtartására, a HACCP rendszerének elkészítésére és felügyeletére. Felek a 
komplex szolgáltatás díját 35000,-Ft + ÁFA/ évben, a higiéniai oktatás díját 12000,- Ft/ 
fő/ 3 évben állapítják meg. 

A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

A szerződéssel kapcsolatos kiadások a konyhai szakfeladat terhére kerülnek elszámo-
lásra. 

Felelős:  Polgármester 
Határid ő: 2013. május 31. 

 
9. Napirendi pont: Közbeszerzési terv 2013. évre.  

Radó Tibor polgármester- Előterjesztésben az anyag szintén le lett írva. A közbeszerzési sza-
bályzat pedig csak annyiban módosult, hogy az 5.1. pontba bekerült az alkalmi bizottság létre-
hozásának lehetősége. Ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel? Ha nincs, aki elfogadja a 2013. 
évi közbeszerzési tervet, és módosított szabályzatot kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, 
egyhangú. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Az önkormányzat közbeszerzési szabályzata és 2013. évi közbeszerzési terve 

74/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az önkormányzat közbeszer-
zési szabályzatának módosítását és 2013. évi közbeszerzési tervét a jegyzőkönyvhöz 
csatolt tartalommal elfogadta. 

 
10. Napirendi pont: Az Alapszolgáltatási Központ és  Gyermekjóléti Szolgálat m ű-
ködtetésére vonatkozó társulási megállapodás megköt ése. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Az önkormányzati törvény előírta, hogy az önkormányzati társuláso-
kat 2013. július 01-től csak jogi személyiségű társulási formában lehet működtetni. Az eddigi 
társulásokat amennyiben továbbra is fenn kívánja tartani az önkormányzat, úgy át kell alakítani 
jogi személyiségű társulássá. A döntéshozó szerve a Társulási Tanács lesz. Társulási Tanácsot 
kell felállítani a képviselőtestületeknek, ez nagy valószínűséggel a képviselőtestületek polgár-
mestereiből fog állni, ők lesznek a döntéshozók a Társulásba. Ezen kívül három település beje-
lentette csatlakozási szándékát: Ambrózfalva, Magyarcsanád és Nagylak. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  A Csanádpalota Térségi Szociális és Gyermekjóléti Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodásának elfogadása 

75/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Csanádpalota Térségi Szo-
ciális és Gyermekjóléti Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásában foglaltak-
kal egyetért és azt a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal elfogadta. 

Felelős:  polgármester 
Határid ő: 2013. április 1. 
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Értesül:  társult önkormányzatok 
 pénzügy Pitvaros 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Ha már a társulásról beszéltünk. Ambrózfalva döntött, hogy kilép a 
Csanádpalotai óvodai társulásból. Ambrózfalva mindenképpen vissza szeretne jönni ide a 
Mikrotérséghez. Ezt tudomásul kellene vennie a testületnek. 

Radó Tibor polgármester- Aki tudomásul veszi Ambrózfalva csatlakozási szándékát, kérem, 
szavazzon. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Ambrózfalva óvodai társulással kapcsolatos szándéknyilatkozata 

76/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete tudomásul veszi Ambrózfalva 
Község Önkormányzati Képviselőtestületének azon szándékát, mely szerint kilép a 
Csanádpalotai gesztorságú óvodai intézményfenntartó társulásból. Tudomásul veszi 
továbbá, hogy Ambrózfalva Község Önkormányzata a kilépést követően vagy önállóan 
vagy a pitvarosi székhelyű óvodai intézményfenntartó társuláshoz történő csatlakozás-
sal kívánja fenntartani az óvodáját. 

Értesül:  Ambrózfalva Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
 
11. Napirendi pont: Egyebek.  

Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

Radó Tibor polgármester- Az elején elfelejtettem, de kiküldésre került a lejárt határidejű határo-
zatokról szóló beszámoló. Ezzel kapcsolatban kérdés vagy észrevétel? Amennyiben nincs, aki 
elfogadja a beszámolót, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

77/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a lejárt határidejű határozatok-
ról szóló beszámolót a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal elfogadta. 

 

Zongora értékesítése 

Radó Tibor polgármester- Írásban is leírtam a zongora értékesítését. Ez még folyamatban van, 
de a lejárt határidejű határozatoknál ez ki is bukott. 

 

Adótartozások behajtásáról 

Léka János képviselő- Mennyi most a kintlévőség? 

Radó Tibor polgármester- Pontosan nem tudom. Három millió Forint környékén járunk, ami még 
kint van tartozás, de ezek között vannak behajthatatlan tartozások is még.  

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Van egy cég, aki 1.700.000 Forinttal tartozik. Hátraléka is van. Nem 
tudjuk őket még utolérni sem, mert elmentek innen, megszűntek. 

Anderkó Attila képviselő- Az a baj, hogy sokan a telephelyüket áthelyezik ide, itt van vagy két 
évet és a harmadikban eltűnik. 

Radó Tibor polgármester- Erről az egyebek napirendi pontról nem is kell szavazni, csak tájékoz-
tattalak benneteket pár szóban. 
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Lakásbérleti szerződések hosszabbítása és garázsbérlet 

Radó Tibor polgármester- A lakásbérlemények és egyéb fizetési elmaradásokkal kapcsolatban 
tudom azt a tájékoztatást adni, hogy akiket név szerint említettünk, az adók módjára történő 
behajtás nem vezetett eredményre. Pénzügyi vonzata még nincs a behajtásoknak. Még két 
dolgot szeretnék mondani. A bérlakásainkra egy éves szerződést lehet kötni. A lényeg, hogy a 
szerződés meghosszabbításakor olyan könnyítést szeretnék kérni a bérlő felé, hogy ne kelljen 
minden esetben orvosi, jövedelmi és egyéb igazolásokat bekérnünk. Sok pénzt és időt igényel 
az utánajárás. Ez csak kizárólag egy éves szerződés meghosszabbítására szeretném, ha vo-
natkozna. 

Dénes László képviselő- Ha új bérlő van, akkor viszont hoz minden papírt és igazolást. 

Radó Tibor polgármester- Persze és csak akkor, ha nincs elmaradása. Aki ezzel a javaslattal 
egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Lakásbérleti szerződés meghosszabbítására vonatkozó kérelmek 

78/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a bérlakásokra vonatkozó 
szerződések meghosszabbításakor eltekint attól, hogy a bérlők évente a meghosszab-
bításra irányuló kérelmük mellékleteként ismételten csatolják, a jövedelmi viszonyaikra, 
egészségügyi állapotukra vonatkozó igazolásokat amennyiben e tényekben a bérleti 
jogviszonyt befolyásoló változások nem következnek be. 

Felelős:  polgármester 
Határid ő: azonnal 
Értesülnek:  lakásbérlők 

 

Radó Tibor polgármester- Meg vannak szabva a garázs bérleti díjak. Van egy bérlőnél problé-
ma. -A lakás bérleti díját időre fizetik mindig-. Maga az épület, amiben a garázs van, egy nagy 
épület. Nem használják minden részét az épületnek, ott, hogy kellene megállapítani a bérleti 
díjat? 

Léka János képviselő- Mit használ? 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Ha bérli az épületet, akkor huszadrangú, hogy mit használ. Épületnek 
számít mind a kettő, nincs külön részletezve. 

Dénes László képviselő- Csak a két garázst kell figyelembe venni. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Csak a garázs, meg egyébként az ingatlan hozzá. 

Anderkó Attila képviselő- Mind a két garázst használja? 

Radó Tibor polgármester- Igen, úgy tudom, mind a kettő. Erről legyen határozat? 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Persze, külön csak a garázsról mindenképpen hozhat a testület olyan 
határozatot, amivel tisztázza, hogy a bérbe adott ingatlanon minden garázs után kötelező a ga-
rázs alapterületének megfelelő bérleti díjat fizetni. 

Radó Tibor polgármester- Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Garázsok bérleti díja 

79/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete egyértelműen úgy foglal állást, 
hogy a garázzsal rendelkező bérlakásokra kötött bérleti szerződésekben annyi garázs 
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után kell a bérleti díjat megfizetni –a nem lakás céljára szolgáló helyiség alapterületét 
számításba véve-, ahány garázs az adott lakóingatlanhoz tartozik. 

Felelős:  polgármester 
Határid ő: azonnal 
Értesülnek : érintett bérlők 

 

Makó Anno kiadvány beszerzéséről 

Radó Tibor polgármester- Az előterjesztésben szerepel még a Makó Anno kiadvány. Ezt azért 
hoztam be, mert ez egy egyszeri lehetőség. Kereskedelmi forgalomban ezt a kiadványt nem 
lehet megvásárolni csak előrendeléssel. Ez csak a történelmünkről szól. Én úgy gondolom, 
hogy illene vásárolnunk pár kiadványt. Közel olyan vastagságú a kiadvány, mint az Alaptörvény 
díszkiadása volt. Darabja 3.700 Forint.  

Dénes László képviselő- Pár darab mindenképpen kell.  

Anderkó Attila képviselő- Tavaly volt olyan probléma, hogy mi kaptunk ajándékot, de mi egyből 
nem tudtunk mit adni. Képviselőktől szereztünk régi képeslapokat, tájékoztatókat. 

Lehoczki Anna Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnöke- Igen, jöttél hozzám is. 

Radó Tibor polgármester- Én javaslom, hogy egy 10 darabot rendeljünk. Aki ezzel egyetért, ké-
rem, szavazzon. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Makó Anno kiadvány vásárlása 

80/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Makó Anno kiadványból 10 
példányt vásárol -37.000 Forint összegben- az önkormányzat részére a költségvetés-
ben az önkormányzatok és kistérségi társulások igazgatási tevékenysége szakfelada-
ton reprezentációra előirányzott összegből. 

Felelős:  polgármester 
Határid ő: kiadvány megjelenése 

 

Üzleti ajánlat 

Radó Tibor polgármester- Kaptunk egy ajánlatot Ledes lámpákra. Itt az ajánlat meg lehet nézni. 

Dénes László képviselő- Nem kell ilyen nekünk, hagyjuk. 

 

Bérszántás lehetősége 

Radó Tibor polgármester- Megvásároltuk a traktort a közfoglalkoztatási programon keresztül, 
folyamatban van a pótkocsi beszerzése is. Úgy néz ki, bele is fogunk férni a keretbe. Itt szeret-
ném kérdezni, hogy bérszántást, bérmunkát vállalhatunk e a járművel? Ez már két felé is sza-
kadna, egyik része lenne magánemberek, másik része pedig önkormányzatok és vállalkozások. 

Dénes László képviselő- Ezt meg kellene neked nézni Péter, hogy egyáltalán lehet e.  

Léka János képviselő- Nem lehet. 

Anderkó Attila képviselő- Szerintem sem lehet. 

Dénes László képviselő- Nehogy bajba kerüljünk emiatt, áfa befizetés, visszaigénylés. Szerin-
tem ezt függesszük fel. 

Anderkó Attila képviselő- Hozzájön a gázolaj visszatérítés is. 
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Léka János képviselő- Ezt én nem javaslom. Nyomon követhetetlen lesz az üzemanyag fo-
gyasztás. Maradjon itt az önkormányzatnál. Így is kételyek lesznek, hogy ez, hogy fog üzemelni. 
Maradjon itt és úgy legyen kezelve, hogy ez a mi tulajdonunk. Meg kell becsülni, mert drága a 
javítás. 

Radó Tibor polgármester- Elhangzott egy javaslat, hogy felkérjük jegyző Urat nézzen utána en-
nek. 

Léka János képviselő- Ne nézzen utána, ne legyen. 

Radó Tibor polgármester- Ez a te véleményed. Négyen vagyunk itt. 

Léka János képviselő- Minek terheljük a jegyző Urat, mikor nem lehet. 

Radó Tibor polgármester- Én szeretném terhelni ezzel a jegyző Urat, Laci is javasolta. 

A képviselőtestület 3 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Bérszántás lehetőségének vizsgálata 

81/2013. (III.27.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felkéri a jegyzőt vizsgálja meg 
annak lehetőségét, hogy az önkormányzat tulajdonába lévő traktorral úgynevezett bér-
szántási tevékenységet végezhet e az önkormányzat. 

Felelős:  jegyző 
Határid ő: következő rendes testületi ülésre 

 

Tájékoztatás pályázatainkról 

Radó Tibor polgármester- A pályázatos tájékoztatónál elfelejtettem. Hat közfoglalkoztatási pá-
lyázatunk van. Röviden a bio, belvíz, közút, két kazánprogram és a hosszú távú foglalkoztatás. 
Kazánprogrammal kapcsolatban tudom azt mondani, hogy nagyon jó. Állandóan jó idő van az 
óvodában. Tüzelőt nem kellett vásárolnunk sem az óvodához, sem az önkormányzathoz. A 
hosszú foglalkoztatás 2 hónapos és 6 órás foglalkoztatás. Ebben a programban 5 fő alkalma-
zott van, 70%-os támogatás mellett. Testületi döntésnek megfelelően megy az igénylése. A 
többi programban összesen 75 fő dolgozik. Az eszközbeszerzések még folyamatban vannak. 
Az eszközök nagy része azonban már megérkezett, lassan úgy néz ki az udvar, mint egy Tüzép 
telep. Ennek én örülök, mert ezek az értékeink már megvannak. A tartósításhoz szükséges 
göngyölegeket megvettük még most, mert jobb árban tudtuk beszerezni. Betoncsövek, sóder, 
homok, téglák, cement, mész, kisgépek nagyobb része is megvásárlásra és raktározásra került. 
Raktározással baj van, mert kevés a hely. A rendelő felújításához szükséges nyílászárókat is 
még itt az önkormányzatnál tároljuk. Több mint 24 millió Forintos dologi kiadást, amit megnyer-
tünk pályázatban, 70%-át előleg formájában múlt héten megkaptuk a Belügyminisztériumtól a 
Munkaügyi Központon keresztül. Ebből körülbelül 6,5 millió Forintot költöttünk el. A fennmaradó 
30%-ot az előleg elszámolását követően tudjuk leigényelni. Az elszámolást már elkezdtük, a 
számlákat másoljuk, és egyből hitelesítjük is, ha oda jutunk, akkor csak elő kelljen venni, és tud-
juk leigényelni még a 30%-ot. Orvosi rendelőt is megemlítettem. A fűtési szezon végén kezdő-
dik a felújítás. Április 15-e körül már kivonul szerintem a vállalkozó is. A kerítés építése folya-
matban van, de ez időjárás függő. A héten beszéltem a KLIK műszakis emberével, hogy az ud-
varon a régi WC-k állaga úgymond kriminális. Azt ajánlotta, ha mi a munkaerőt tudjuk biztosíta-
ni, akkor ő megpróbál anyagot szerezni, hogy ezeket az épületeket fel tudjuk újítani. Még annyit 
kértek, ha van felesleges földkupacaink, akkor azt az iskola tankertjébe is be lehetne hordani, 
mert szükség lenne rá. Nem zárkóztam el előle, csak azt nem tudom, hogy a traktor, hogy fog 
tudni oda bejutni, de valahogy majd megoldjuk. Kérdése valakinek? 

Léka János képviselő- Említetted a pótkocsit. Nincs már meg? 

Anderkó Attila képviselő- Az Nagyéré volt. 
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Léka János képviselő- Rendben van, csak azért kérdezem, mert találkoztunk. Bántják a sze-
memet ezek a betoncsövek. Felesleges volt. Ha az önkormányzat döntéshozója lennék, már 
kiszedettem volna mindet. Nincs értelme, hogy ott legyen. Bárhova fel lehet használni a csöve-
ket. Említetted, hogy parkolót szeretnétek oda csinálni. Olyan szépen meg lehetne oldani. Sok 
pénz van benne. Nem szóltam bele, hogy lett megcsinálva. 

Radó Tibor polgármester- Az 1998/256-os kormányrendelet előírja, hogy új kialakítású parkolók 
telepítéséhez szükséges vízelvezető csatornák építése kötelező. 

Léka János képviselő- Jó. 

Radó Tibor polgármester- Ha ezt te ki tudod kerülni, meghallgatlak. 

Léka János képviselő- Sok minden ki lett kerülve már ebben a két évben. 

Radó Tibor polgármester- Ezt a gyanúsítást visszautasítom, és mocskos dolognak tartom. 

Léka János képviselő- Még arról nem beszéltünk, hogy a sportnak a pénzével mi lesz? 

Radó Tibor polgármester- A negyedik negyedéves támogatást a mai napig nem utaltuk el. Ezt 
nem vagyok hajlandó aláírni. Azon is gondolkozok, hogy a Sportkör ellen hűtlen kezelés miatt 
feljelentést fogok tenni. Kérdés, észrevétel? 

Lehoczki Anna Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnöke- Én említettem már, hogy április 20-
án lesz a Szlovák-nap. Másik, én nagyon sajnálom, hogy több képviselő is elment, mert szeret-
nék bocsánatot kérni. Azt állították, hogy én lehülyéztem a testületet, ezt nem igaz. Úgy érzem 
ezt nem tettem meg. Azt valóban vállalom és mondtam is, amikor a testület a feloszlatásról dön-
tött, hogy hülyeséget csináltatok. Ezt vállalom, de szerintem ezzel nem hülyéztem le senkit. Ha 
valaki mégis magára vette bocsánatot kérek. 

Radó Tibor polgármester- Akkor valóban csak a szituációt minősítetted. Kérdezném, hogy vala-
kinek kérdése még vagy észrevétele? Amennyiben nincs, én megköszönöm a részvételt és a 
testületi ülést bezárom. 

 
Kmft. 
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